
ZÁPISNICA  č. 2/2011 
z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kovarciach,  

konaného dňa 14.1.2011  o 17.00 hod. 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny /p.Peter Sivák – príchod o 17.45 hod./ 

Ospravedlnený: Ing.Rudolf Kováčik 

                  

PROGRAM: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa  

4. Voľba návrhovej komisie 

5. Návrhy na členov komisií OZ: 

a) Komisia finančná a správy obecného majetku 

b) Komisia ţivotného prostredia, výstavby a ochrany verejného poriadku 

c) Komisia sociálna 

d) Komisia športu a kultúry 

e) Komisia na ochranu verejného záujmu 

6. Delegovanie zástupcu Obce Kovarce do Rady školy pri ZŠ Kovarce 

7. Delegovanie zástupcu Obce Kovarce do Rady školy pri MŠ Kovarce 

8. Dopyty a rôzne 

9. Návrh na uznesenie 

10. Záver 

 

1. Otvorenie  

Mimoriadne zasadnutie obecného zastupiteľstva v Kovarciach otvorila a viedla v zmysle zákona 

SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení § 12 odst. 1 - starostka obce Mgr. Helena Paučírová. 

Konštatovala, ţe zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastňuje 5 poslancov, čo je 

nadpolovičná väčšina, takţe obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Starostka poţiadala poslancov o vyjadrenie k návrhu programu mimoriadneho zasadnutia 

obecného zastupiteľstva, ktorý dostali na pozvánke. Poslanci nemali pripomienky ani doplnky 

k navrhnutému programu. Starostka poţiadala o schválenie programu zasadnutia: 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo schválilo program mimoriadneho  zasadnutia obecného zastupitelstva. 

 

3. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Za overovateľov zápisnice určila starostka obce poslancov: Ing.Andrej Čopík a p.Janka Psicová. 

Za zapisovateľku mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva určila p.Renátu Šišmičovú, 

pracovníčku Obce Kovarce. 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie určenie overovateľov zápisnice Ing.Andreja Čopíka 

a p.Janky Psicovej a určenie zapisovateľky zápisnice p.Renáty Šišmičovej. 

 

4. Voľba návrhovej komisie 

Pre vypracovanie návrhu uznesení z mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva starostka 

obce navrhla komisiu v zloţení: Bc.Zuzana Erdélyiová, p.Oto Vrbjar, p.Marián Patrovič. 

Starostka poţiadala  poslancov o hlasovanie za zloţenie návrhovej komisie. 
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Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo zvolilo návrhovú komisiu v zložení: Bc.Zuzana Erdélyiová, p.Oto Vrbjar, 

p.Marián Patrovič. 

 

5. Návrhy na členov komisií OZ: 

 

a) Komisia finančná a správy obecného majetku 

Starostka poţiadala predsedníčku  komisie Ing. Otíliu Jančovičovú o predloţenie návrhu členov 

Komisie finančnej a správy obecného majetku. Ing.Jančovičová predniesla návrh členov: 

Ing.Rudolf Kováčik, p.Beáta Gregorová, p.Eva Záhorská. Pripomienky zo strany poslancov 

neboli, starostka poţiadala o schválenie členov Komisie finančnej a správy obecného majetku. 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo zvolilo členov Komisie finančnej a správy obecného majetku Ing.Rudolfa 

Kováčika, p.Beátu Gregorovú a p.Evu Záhorskú. 

 

b) Komisia životného prostredia, výstavby a ochrany verejného poriadku 

Starostka poţiadala predsedu komisie Ing. Andreja Čopíka  o predloţenie návrhu členov 

Komisie ţivotného prostredia, výstavby a ochrany verejného poriadku. Ing. Andrej Čopík 

predniesol návrh členov: p. Renáta Šišmičová a p. Peter Vojtuš. Pripomienky zo strany 

poslancov neboli, starostka poţiadala o schválenie členov Komisie ţivotného prostredia, 

výstavby a ochrany verejného poriadku. 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo zvolilo členov Komisie životného prostredia, výstavby a ochrany  

verejného poriadku p. Renátu Šišmičovú a p. Petra Vojtuša. 

 

c) Komisia sociálna 

Starostka poţiadala predsedu komisie Bc.Zuzanu Erdélyiovú o predloţenie návrhu členov 

Komisie sociálnej. Bc.Erdélyiová predniesla návrh členov: p.Janka Psicová, p.Mária Kováčiková 

a p.Helena Belanová. Pripomienky zo strany poslancov neboli, starostka poţiadala o schválenie 

členov Komisie sociálnej. 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo zvolilo členov Komisie sociálnej p.Janku Psicovú, p.Máriu Kováčikovú 

a p.Helenu Belanovú. 

 

d) Komisia športu a kultúry 

Keďţe na mimoriadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva nebol prítomný predseda komisie 

p.Peter Sivák návrh členov komisie nebol predloţený. 

Obecné zastupiteľstvo doporučilo predsedovi Komisie športu a kultúry predložiť návrh členov 

Komisie športu a kultúry na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva.  
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e) Komisia na ochranu verejného záujmu 

Starostka poţiadala predsedu komisie p.Ota Vrbjara o prednesenie členov Komisie na ochranu 

verejného záujmu. Komisia na ochranu verejného záujmu musí byť zloţená z poslancov – 

z jedného zástupcu kaţdej politickej strany a hnutia  a ak sú  poslancami OZ aj nezávislí 

kandidáti, tak aj jeden poslanec, ktorý kandidoval ako nezávislý kandidát. Starostka poţiadala 

o schválenie členov Komisie na ochranu verejného záujmu. Predseda komisie p. Oto Vrbjar je 

zástupcom strany:  Ľudová strana – HZDS. 

Predseda komisie predloţil návrh na zloţenie komisie: Ing. Andrej Čopík (KDH), p. Janka 

Psicová (SMER-sociálna demokracia), Ing. Rudolf Kováčik (ASV) 

Starostka poţiadala o schválenie členov Komisie na ochranu verejného záujmu. 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo zvolilo členov Komisie na ochranu verejného záujmu Ing.Andreja Čopíka, 

p.Janku Psicovú, Ing.Rudolfa Kováčika. 

 

6. Delegovanie zástupcu Obce Kovarce do Rady školy pri ZŠ Kovarce 

Starostka obce predniesla prítomným Vyhlášku  č.291/2004 Z.z., ktorou sa určujú podrobnosti 

o spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich zloţení, o ich organizačnom 

a finančnom zabezpečení a informovala ich o zloţení Rady školy pri ZŠ. Keďţe za zriaďovateľa 

bol v minulom období delegovaný p.Erich Gregor (poslanec obecného zastupiteľstva), ktorého 

poslanecký mandát skončil voľbou nových poslancov, tak poţiadala  o návrh člena do Rady 

školy pri ZŠ Kovarce. Obecné zastupiteľstvo navrhlo za člena Rady školy pri ZŠ Kovarce 

p.Mariána Patroviča, ktorý súhlasil. 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo delegovalo zástupcu Obce Kovarce do Rady školy pri ZŠ Kovarce 

p.Mairána Patroviča. 

 

7. Delegovanie zástupcu Obce Kovarce do Rady školy pri MŠ Kovarce 

Starostka obce predniesla ţiadosť Rady školy pri MŠ Kovarce a vysvetlila, ţe do Rady školy pri 

MŠ bol zriaďovateľom v minulom období delegovaný p.Erich Gregor (poslanec obecného 

zastupiteľstva, ktorého poslanecký mandát sa skončil). Starostka obce Mgr.Helena Paučírová 

navrhla  za člena Rady školy pri MŠ Kovarce Ing.Andreja Čopíka , ktorý súhlasíl. 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo delegovalo zástupcu Obce Kovarce do Rady školy pri MŠ Kovarce 

Ing.Andreja Čopíka. 

 

8. Dopyty a rôzne 

Starostka poţiadala poslancov OZ o dopyty. Informovala, ţe p.Oto Vrbjar sa  ešte pred 

zasadnutím OZ informoval na orezávanie konárov na ulici Nová. Starostka vysvetlila, ţe 

uvedené orezávanie konárov zo stromov a kríkov sa vykonáva z dôvodu veľkého prečnievania 

na miestnu komunikáciu, kde nákladné vozidlo Fi SCHWARZ-EKO Topoľčany nemôţe 

bezpečne uskutočňovať vývoz smetných nádob tak, aby si nepoškodilo vozidlo. 

V tomto bode programu starostka obce informovala o stretnutí zástupcov vo veci riešenia 

prečerpávacej stanice pri rodinnom dome p.Mičíkovej, ktorá  poţiadala  Obvodný úrad ŢP  
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v Topoľčanoch /stretnutie zvolané na 27.1./ o vyriešenie situácie pri nedostatočnom odtoku 

komunálnych vôd z ČS 1. Starostka prítomným poslancom vysvetlila postup a práce, ako by sa 

tento stav mal riešiť. Zároveň oznámila, ţe je veľký prítok vody v ČOV, v nádrţí je málo 

baktérií, pretoţe občania vypúšťajú čistú vodu zo studní a baktérie sa nestačia mnoţiť. 

Oboznámila poslancov s tým, ţe bude potrebné odborníkmi prehodnotiť stav v akom sa po 

zvýšení podzemných vôd nachádza ČS 1 a ČOV, ţe bude potrebné kúpiť čerpadlá, aby sa zvýšil 

odtok komunálnych vôd z ČS 1. 

     Starostka informovala: 

 Nitriansky samosprávny kraj by mal v tomto roku realizovať poloţenie nového 

asfaltového koberca  po celej dĺţke  komunikácie II/593 (hlavná cesta smer  Partizánske – Nitra). 

 Povodie Váhu – Správa Hornej Nitry Topoľčany postupne uskutočňuje vypilovanie 

a čistenie Slivkového potoka. 

 Riaditeľstvo MŠ Kovarce podalo ţiadosť o vybudovanie chodníka zo zámkovej dlaţby za 

budovou MŠ (rodičia si svojvoľne krátia cestu cez trávnik). 

 

Ing.Andrej Čopík – informoval sa, do kedy je termín na podávanie kandidátnych listín pre nové 

voľby do orgánov samosprávy obcí /do 16.1.2011/ 

p.Oto Vrbjar – či je predpoklad na získanie finančných prostriedkov na dobudovanie kanalizácie 

v obci /starostka – ţiadosť je podaná/ 

p.Janka Psicová – oprava komunikácií, hlavne ulica Štúrová /starostka – nebola vyhlásená výzva 

na opravy miestnych komunikácií/ 

  

9. Schválenie návrhu uznesení 

Návrhová komisia spracovala návrh uznesení, ktorý poslancom na schválenie predniesol hovorca 

návrhovej komisie Bc.Zuzana Erdélyiová. 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová poţiadala poslancov o vyjadrenie k návrhom uznesení. 

Poslanci nemali pripomienky a pristúpili k hlasovaniu. 

Hlasovanie – „za“- 6 poslancov 

                       „proti“- 0 poslancov 

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

 

15. Záver 

Starostka poďakovala poslancom za účasť na mimoriadnom zasadnutí a obecné zastupiteľstvo 

ukončila. 

 

 

V Kovarciach, dňa 14.1.2011   

 

 

Overovatelia :    Ing.Andrej Čopík 

 

               p.Janka Psicová 

 

Zapisovateľka:  Renáta Šišmičová 

                                                                                                 

                                                                                                  Mgr. Helena Paučírová 

                                                                                                  starostka obce Kovarce 



 

 

 

 

 

 


